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Betreft:  schriftelijke vragen ex. artikel 37 van het Reglement van Orde inzake 

voorzieningenniveau WMO en personeelskrapte zorginstellingen 
 
 
 
Boxtel, 25 juni 2007 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Zaterdag 23 juni jl. vernamen wij het verontrustende bericht in Brabants Dagblad, 
betreffende de personeelstekorten bij Vivent en andere zorginstellingen. Aanleiding tot het 
artikel was mede een brief die het management van Vivent naar haar cliënten heeft 
gestuurd, over de betreffende personeelstekorten (nu nog met name in de maanden juli en 
augustus). 
 
Wij vinden deze ontwikkeling zeer verontrustend. In de brief wordt immers aangekondigd, dat 
het voorzieningenniveau door de personeelskrapte omlaag gaat (letterlijk wordt gezegd: ‘kan 
het helaas zo zijn dat u geen vervangende hulp krijgt aangeboden’). 
 
Wij vinden het vreemd dat deze boodschap pas medio juni wordt gedaan. Vivent en ook de 
andere zorginstellingen hadden toch al lang de betreffende problemen op zich af kunnen 
zien komen? 
 
Daarbij lijkt het ons dat op het gebied van de huishoudelijke hulp niet in te teren valt. Er zijn 
dingen die altijd door moeten gaan, zoals het verschonen van het bed, het reinigen van de 
WC, de gezinswas, de badkamer et cetera, et cetera. 
 
Tenslotte zijn wij bezorgd over deze ontwikkelingen op de langere termijn. De 
personeelskrapte zal in de komende tijd alleen nog maar groter worden en wij verwachten 
dat deze ook langer aan zal houden. Wij houden dus ons hart vast als het gaat om het 
voorzieningenniveau binnen de WMO voor de langere termijn. 
 
Dat brengt ons op de volgende vragen: 
 

1. Was u al bekend met de personeelstekorten bij Vivent en andere 
zorginstellingen? 

2. Zo ja, vanaf welk moment en welke maatregelen heeft u met de gemeentelijke 
partners afgesproken, teneinde het voorzieningenniveau niet te laten dalen? 

3. Bent u bekend met de zorgaspecten die de komende maanden juli en augustus 
niet uitgevoerd kunnen worden, door de personeelskrapte? 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

4. Zo ja, welke maatregelen heeft u met de gemeentelijke partners afgesproken om 
cliënten daar zo weinig mogelijk hinder van te laten ondervinden? 

5. Bent u het met ons eens dat de krapte op de arbeidsmarkt naar de toekomst toe, 
tot problemen in de uitvoering van de WMO kan leiden? 

6. Welke garanties zijn met zorginstellingen afgesproken om voldoende 
personeelsbezetting te garanderen, nu en in de toekomst? Kunnen wij daar een 
vastlegging van krijgen?  

 
Wij zien met belangstelling uit naar uw spoedige reactie op ons schrijven. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 
 
 


